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Kringvergadering 17 

Verslag 

27-02-2023 

 

 

Aanwezig: Brent, Emma, Merel, Brecht, Stien, Frauke, Maya, Chendo, Helen, Emy, Kevin, 
Viënna, Eva, Tuur, Laure, Dries, Arne, Jente, Ferre, Blijke 
  
Afgemeld: Eline, Sofie, Sophie, Thomas, Nick, Ellen, Katia, Dina, Enya, Willem, Laure, Liam, 
Chai, Kato, Angie, Rani, Angie, Quincy, Steven, Sara, Axelle, Lili, Gilles, Julie, Oualid, Ella, 
Tessa, Lotte, Amber, Lore 
  
Afwezig: 
  
Goedkeuren Agenda 
Agenda Goedgekeurd 
Goedkeuren verslag 
Verslag Goedgekeurd 
  
Evaluatie Groot Kopstukkendebat 
Arne: Allereerst, het was niet zo heel duidelijk denk ik want we hebben maar 21 antwoorden 
maar op zich hebben we wel wat antwoorden gehad dus dat is al iets. Alles is tijdens het 
evenement goed gegaan, de meerderheid geeft het een goede score. Inhoudelijk is het wel 
verdeeld maar daar kunnen we niet veel aan doen, de thema's waren wel oké. De # wordt 
niet als positief ervaren maar we gaan dat wel blijven doen voor zichtbaarheid. Het enige 
voor de rest met livestream en zo was de inhoud, de rest heel goed. De spreektijd was 
overigens ook niet goed verdeeld, dus Marc vragen we niet meer. Het werd ook als 
professioneel ervaren, er was volgens iemand wel wat weinig inhoud maar daar kunnen wij 
niet aan doen. 
*er wordt met MNM's gegooid* 
Arne: Voor de rest wel alles positief, een aantal thema aanvragen zoals immigratie maar dat 
is altijd. Dus goede evaluatie. 
Brecht: Enige is misschien zichtbaarheid, heb wat gehoord van mensen dat het niet of te laat 
op hun tijdlijn kwam. 
Arne: Ja is moeilijk om te veranderen maar op zich genoeg mensen bereikt. 
Helen: Denk dat de evaluatie een goed beeld schetst, persoonlijk heb ik de aankondiging van 
een wissel van sprekers op de socials gemist, misschien dat ik dat niet gezien heb. 
Frauke: Dat is inderdaad niet opnieuw gepost, kunnen we meegeven voor volgend jaar. 
Stien: Over dat modder gooien ik vond dat ook nog wel echt meevallen dit jaar, is al veel 
erger geweest. 
Arne: Is helaas ook niet iets dat je structureel kan aanpassen. Misschien een professionele 
moderator ofzo maar ik weet niet als dat veel afdoet. 
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Frauke: Kan naar gekeken worden als we geen livestream meer hebben vorig jaar. 
Arne: Ja en dan hebben we ook nog geluk gehad met de prijs van de livestream dat die nog 
lager bleek dan gepland. Enige waar ik me wat zorgen over maak is dat LOKO nog niet 
geantwoord heeft op mijn mails, het gaat over veel geld dus zou fijn als ze ook antwoorden. 
Jente: Ik heb algemeen de vraag waarom er geen inkom is, het is ons bekendste event en €1 
inkom is niet veel maar brengt veel op. 
Brent: Ik heb graag een goed debat en het moet toegankelijk zijn voor iedereen. 
Arne: Ik denk dat ook, we trekken heel veel mensen aan en we hebben het beste debat dat 
ook nog eens gratis is, dat is super voor ons. Er kan over nagedacht worden maar ik ben er 
geen fan van. 
Helen: Ik denk ook dat we geen geld vragen omdat voor mensen die bijvoorbeeld nog niet 
zijt gaan stemmen is het een supergrote troef dat ze gratis op die manier in contact kunnen 
komen. 
Tuur: Ik had nog een idee, we doen een Groot Kopstukkendebat en een Jong 
Voorzittersdebat en daar nodigen we altijd iedereen uit. Is het geen idee om eens een debat 
met twee of drie politici een debat doen dat diepgaander gaat.  
Helen: Vroeger werden de vragen op voorhand opgesteld en dat werd een vraag maar per 
drie politici behandeld. Zo heb je een debat met iedereen aanwezig maar niet iedereen kan 
dan op elke vraag beantwoorden. 
Brent: Ik denk dat dat misschien niet het beste idee is maar dat van Tuur lijkt me een goed 
idee! 
Stien: Het probleem is dat je dan vaak commentaar krijgt van gekleurdheid. 
Tuur: Los daarvan spitst het wel toe op een onderwerp wat die commentaar misschien wat 
wind uit de zeilen neemt. LVSV heeft bijvoorbeeld een debat met Maurits Vande Reyde en 
Dewinter een debat over migratie. 
Helen: Ook lang geleden deden we een themadebat, zo was er het "vliegtuigdebat" met 
mensen uit de sector en politici. Is leuk maar er komt geen kat op af. 
Arne: Ik denk dat dat nu nog erger gaat worden met dat de politiek zo gepersonaliseerd 
wordt. We hebben zoiets al gedaan met de boekvoorstelling van Ivan de Vadder, met een 
politici en mensen uit de sector. Desondanks lijkt het me inderdaad wel een risico. 
Frauke: En C&D moet zich ook goed balanceren tussen de richtingen, maar kan wel naar 
gekeken worden richting volgend jaar. 
Brecht: Tel ook zeker de glazen eens na zodat je zeker bent van de aantallen. 
Frauke: Inderdaad, je weet dat ver genoeg op voorhand dus je kan dat dan ook bij LOKO 
aanvragen, het is iets dat in de toekomst beter bekeken moet worden. 
Arne: Ik had zelf ook niet verwacht dat quasi iedereen ernaar toe ging. Praktisch was het ook 
gewoon niet gemakkelijk geweest. 
Frauke: Het is ook niet zo ideaal om glazen af te wassen. Neem het op in het draaiboek en 
dan wordt dat volgend jaar vermeden. 
*algemene knokel voor C&D* 
 

Evaluatie 21 antwoorden, overwegen positief. Mee te nemen volgend jaar:  
- Glazen natellen voor receptie 
- Zichtbaarheid porberen te verhogen 
- Inzetten op meer en kleinschaligere debatten (zoals Kapitalisme <-> Socialisme) 
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Evaluatie Fakbartocht Internationaal 
Eva: Het was heel leuk, meer volk dan verwacht. Ook heel fijn dat er wat kringers waren, 
niemand gaf iets om de opdrachten maar dat is oké. De helft waren we kwijt tegen het einde 
maar zo erg was dat niet, ze waren ook best luid maar het was tof. 
  
Update Cantusweek 
Inès: Voorbereidingen lopen goed, promo komt vanavond en morgen online. De links staan 
klaar. Lustrumcantus is uitverkocht en er is zelfs een wachtlijst. Ik wou nog met Stien 
bespreken hoeveel drank we nodig hebben en wanneer we die gaan halen. Kunnen we daar 
trouwens nergens een deal mee sluiten?  
Stien: Ik zal daar eens naar kijken. 
Inès: Ik zou dat deze week ook al gaan halen. We betalen trouwens stopselgeld in de 
Waaiberg dus kunnen we winst maken! 
Stien: Wie zit er Poldeverbouwer voor? 
Inès: Normaal Mathis en Levi. Dus eerst is het memecantus, de carscantus en 
poldeverbouwercantus en lustrumcantus. 
Jente: Een opmerking naar promcom, iemand vroeg of er maar 100 flessen gaan zijn omdat 
in het event staan "drink een flesje of 100" en ze namen dat letterlijk. 
*algemene verontwaardiging* 
Inès: En niet iedereen drinkt cava. Oh en we hebben toestemming vaten van maandag 
dinsdag te gebruiken enzo. Hebben wij stewardjassen of moeten we die nog reserveren voor 
de lustrumcantus? 
Frauke: Dat zullen we nog bekijken, wordt geregeld! 
 

Voorbereidingen zijn getroffen, zowat alles is geregeld. Volgorde cantusweek: 
memecantus, Politicars cantus, Pol de Verbouwer cantus, Lustrumcantus. 

 
  
Update Eetverkoop  
Frauke: Chendo zag bickysausjes staan die bijna vervielen en wij wilden een eetverkoop 
doen. 1+1=2 dus fantastisch. We hebben 150 bicky's en broodjes en alles en dat gaan we 
woensdag van 12u tot 15u verkopen op het grasveldje achter de AV. Jullie moeten niet 
shiften, dat is voor het kricoteam. Een bicky kost €2, kom gezellig af wordt leuk. 's Ochtends 
moet er nog naar de collect en go dus kom gezellig mee. Vertel het rond, neem mensen 
mee. 
Arne: Kan er iets worden overgelaten voor de mensen met stage? 
Stien: Voor jou doe ik dat! 
Frauke: Het is achter de AV zodat we elektriciteit kunnen aftappen van het secri. 
Helen: We kunnen pijltjes zetten zodat mensen het zien. 
Frauke: Goed idee! 
  
Update Liederenboek Adviesraad  
Brecht: Woensdag heb ik adviesraad gehad, de belangrijkste dingen is dat we met zowel het 
Lemma gaan werken en met paginanummers. 
Helen *neee* 
Brecht: We zorgen dat nummers niet meer verspringen want elk nummer krijgt een pagina, 
je kon daar niks beginnen tegen VTK en de liederenboek vzw, de layout moet nog gedaan 
worden want de nummers zelf moeten nog gedrukt worden. Er gaat een alfabet geprint 
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worden om de lemma makkelijker te maken, waar dat gaat zijn weten we nog niet en onder 
elk nummer komt extra uitleg, auteursrechten en background etc.  
Chendo: Wanneer gaat ge dat scannen? 
Brecht: Das vooral voor mensen die een hart hebben voor cantussen, zoals jullie weten heb 
ik moeten stemmen op nummers of ze aanvaardbaar zijn of niet en een dikke 10 kringen 
hebben niet gestemd, er is 1 nummer besproken en dat is Erica en dat blijft er in en ik heb 
gezegd dat het niet oke is qua context en toen zei bios; jongens dan zing je het toch niet en 
dan kunnen anderen dat wel doen. Omdat het nummers niks kwaad in zich bevat hebben we 
gestemd en twaalf hebben voor gestemd en 9 tegen. Er was ook heel weinig volk echt 
aanwezig dus zo democratisch was het niet en het is finaal. 
Helen: Dus er komen enkel nummers bij en er gaan geen weg. 
Brecht: Nee ze zijn blanco begonnen en hebben zelf naar nummers gezocht die ze 
interessant vonden en op die lijst hebben we gestemd, het zijn er 50 meer maar dus geen 
enkel van de nummers die doorgestuurd zijn zullen eruit gehaald.  
Stien: Daar komt niet veel uit en er staan nog vergaderingen gepland zouden we daar niet 
ergens kunnen aanhalen en kunnen we daar niet nog is iets over openen.  
Brecht: Als da gedragen wordt kan ik daar is voor naar de voorzitter sturen. 
Arne: Je moet toch gewoon een meerderheid hebben om dit te veranderen.  
Ferre: Als er 9 kringen voor moeten zijn, alle als 1 kring tegen is zou die da moeten kunnen 
beargumenteren. 
Brecht: 9 kringen tegen wou dus idd zeggen dat het gewoon besproken wordt.  
Arne: Da nummer is letterlijk neonazi, ge kunt da toch niet laten staan ge wilt de oude nest 
weghalen en dan wel zoiets er in zetten.  
Brecht: Het liederenboek in het huidige formaat zal maar 1 jaar zijn en dan gaat dat wss 
herdrukt moeten worden want het zal het nog wel aangepast moeten worden.  
Helen: De eerste keer met het echt heel goed zijn anders ga je het niet nog is willen doen. 
Brecht: Volgende punt in sommige nummers staat het n-woord en we wouden die 
standaard schrappen, VTK was het daar mee oneens en heeft voorgesteld om elk nummer 
case per case te bekijken en stel je voor dat het nieuwe woord niet zou rijmen dan is het 
nummer niemeer goed dan kunnen we het niet veranderen. Daar is een serieuze discussie 
op gekomen maar VTK blijft VTK en hebben zijn zin gekregen. Het is niet verloren want case 
per case wordt nog bekeken maar ja andere woorden blijven misschien wel staan. 
Helen: One men one vote? 
Brecht: Ja.  
Arne: Als die een stem hebben alle de grote kringen zouden de kleine kringen toch moeten 
overpoweren. 
Brecht: Ja er is gewoon bekrachtigd. 
Arne: Ondergedoken cijnskiesrecht. 
Stien: Starten we een franse revolutie. 
Kristof: Zijn het net de grote kringen die het hebben doorgeduwd, dus we hebben een 
systeem bekrachtigd. 
Brecht: Ik heb jullie advies nodig voor de volgende adviesraad. 
Frauke: Wat gaat er concreet gezegd worden. 
Brecht: Alles wat nu gestemd is zou eigenlijk goedgekeurd zijn maar er gaan 50 nieuwe 
nummers komen en dan is het de vormgeving, de blauwe pagina’s staan auteursrechten op 
en die mogen we dus niet gebruiken en dan alle LOKO kringen krijgen standaard hun 
nummer er in maar de vraag is welke kringen en clubs laten we daar ook in staan,  de vraag 
is moeten clubs erbij die bij het SK horen. 
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Dries: Ik zou die club liederen er nog allemaal bijduwen want anders heb je niet genoeg 
support en ga je die clubs hebben die nog die KVHV codex gaan gebruiken. 
Brecht: De bedoeling is ook niet om de KHVH codex weg te drijven. 
Helen: Akkoord met Dries, of via aanvraag maar heb een vraag, nu staan er ook clubs van 
andere steden enzo die gaan er toch uit. 
Brecht: Ja alleen bestaand kringen en van Leuven. 
Brent: Waarom zou ge niet het doel hebben om de KVHV codex weg te dringen. 
Brecht: Het zou niet democratisch zijn. 
Arne: Hoe we da praktisch kunnen aanpassen is belangrijk want de stemming wordt met 
knokels gedaan of?  
Brecht: De stemming over Erika was echt met voor en tegen stemmen en de rest was 
bekrachtigen met knokels. 
Arne: Is er geen mogelijkheid om het te verplichten om via een form te stemmen. 
Stien: Stap 1 is het breder opentrekken de grens verlagen. 
Helen: Ik kan me moeilijk voorstellen dat die standpunten van die ene persoon in die 
vergadering dat die door de hele achterban gedragen wordt ik kan mij niet inbeelden dat die 
daar allemaal zo over denken en dat het vooral mensen zijn in die adviesraad en dat dat het 
probleem van de zaak is. 
 

Resultaten Adviesraad: 
- Eén nummer besproken: “Erika”, blijft na stemming 12-9 behouden in de codex. 

Politika blijft hier fundamenteel tegen en bekijkt welke stappen ze kan 
ondernemen. 

- Er zal gewerkt worden met zowel een Lemma als Paginanummering. 
- Lay-out wordt later concreet uitgewerkt. 
- N-woorden worden case-per-case bekeken, net als andere beladen woorden. Ook 

hier is Politika fundamenteel tegen, we pleiten nog steeds een consequente 
verwijdering van het n-woord uit het nieuwe liederenboek. Andere beladen 
woorden kunnen case-per-case bekeken worden. 

 
Volgende stappen: Kricoteam gaat polsen bij de preasides van andere kringen om te 
kijken of het daar wel gedragen wordt. Indien niet worden de puntjes aangehaald op de 
LOKO AV. Daarnaast wordt er contact opgenomen met de voorzitter van de Liederenboek 
VZW om te kijken wat er nog concreet veranderd of aangepast kan worden. 

 
 
Update kricoteam  
Stien: Ik ben op cultuurreis geweest, dat was zeer gezellig. Ik ga nog polsen bij andere 
kringen. Vorige week konden veel mensen niet naar de Sjarel en de week ervoor was er niet 
zoveel enthousiasme. Daarom zou ik het superleuk vinden als iedereen zondag meekan naar 
OKeR in 't Archief! 
Merel: Ik ben ook op cultuurreis geweest, daar ga ik nu de actuals van invullen en ik ben aan 
het viben. 
Brecht: Heb net m’n update al zowat gegeven! 
Frauke: Ik heb faculteitsraad gehad en die was heel kort en nu vraag ik me af waarom die zo 
vroeg was. Volgende raad zijn het decaan verkiezingen. Ik denk niet dat ik daar al iets meer 
over mag zeggen. Over een maand is het dus zover. Over twee weken gaan jullie het wel 
moeten weten. Officieel is er nog geen kandidaat maar we weten al wie. Voor de rest zijn er 
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nog vergaderingen, morgen gaan we meedoen aan de VTKudquiz, teambuilding woopwoop. 
Voor de rest is het dit weekend mee opbouwen Ithaka dat komt eraan. Volgende week is er 
geen KV, het enige dat daar besproken zou zijn is evaluatie eetverkoop en update 
cantusweek/stura/LOKO AV. Dus weekje vrijaf! Moest het toch nog nodig zijn dan hoor je 
het wel. En nog een update! We hebben ondertussen vrijdag op de LOKO AV een voorstel 
gehad van onze lieftallige Lisa. Samen met de studentenflik wil LOKO Stad de Hunter Games 
organiseren, gebaseerd op het programma klopjacht. Per kring twee of drie mensen in een 
afgebakend gebied verstoppen en dan komen de flikken u zoeken. Ik zal binnen dit en een 
week eens vragen wie mee wil doen en dan gooi ik het in een potje en trekken we lotje. Ze 
zoeken ook nog medewerkers om achter de schermen te helpen. Ze denken aan een 
wisselbeker. Eerste vergadering is 3 maart dus ik zal snel zijn! 
  
Update werkgroepen 
Sport: We hebben twee dingen gepland, jeneverhonkbal en padel gaan we toch proberen. 
We hebben nog een draaiboek doorgestuurd dus hopelijk is het nu goed. Ik kan ook nog 
naar Liam z'n voorstel kijken maar was praktisch moeilijker. 22 maart jeneverhonkbal, een 
woensdag en 29 maart de padel. Dat is gelijk met een cantus. Maar het is heel druk dan. 
Frauke: Is het niet slimmer dat gelijk te doen met een upperdare dan met een cantus? Bekijk 
eens of het donderdag ook kan. 
Sport: We hebben verloren tegen LBK met zaalvoetbal zodat we eindigen met 0 punten. 
Maar Gilles heeft nog meegespeeld met Historia en toen was het nog erger. Vanavond 
speelt volleybal nog en als ze winnen kunnen ze doorgaan naar de halve finales! 
Evenementen: Vrijdag bezoeken we een galazaal! 
Jaarswerking: Geen update. 
C&D: Met de jobbeurs bezig, fancy brochure. Er zijn 10 bedrijven die al hebben toegezegd, 
niet allemaal politiek maar vooral algemeen. We zoeken nog zodat ook voor communicatie 
genoeg heeft. 
Frauke: Zorg dat je meer hebt voor comwet dan enkel media, comwet is zoveel meer dan 
dat. 
Brent: Jammere is dat DPG Media en Woestijnvis bijvoorbeeld sturen dat ze al genoeg 
interesse hebben. 
Frauke: Heb je ook grote marketingcommunicatie bedrijven? 
Brent: Ja, we hebben er wel een paar. Er zijn toch al twee bedrijven die voor de hoogste 
formule zijn gegaan, alles samen hebben we meer dan €1000 inkomsten. Nog vooral kleine 
dingetjes die geregeld moeten worden. Ben ook aan het kijken voor livemuziek, ik was daar 
vanmiddag en toen was het superdruk maar we hebben die wel gewoon vastgelegd. Het is 
van 13u tot 17u. Er komen ook nog een aantal verder studeren. Komt goed. 
Arne: We hebben ook met de alumni gepraat, dit jaar zijn het Career Inspiration Days waarin 
de jobbeurs van Politika ook gekaderd wordt. 
Frauke: Ik ben ook wel fan om een factuurtje te maken zodat ze zeker moeten komen. 
Cudi: We verkopen boekjes. 
PAL/Onderwijs: Inschrijvingen staan nog open tot woensdag, er zijn 68 tutees, minder als in 
het eerste semester maar çava en dan 15 tutees waarvan veel politieke maar die hebben 
veel overlap dit jaar met de hervorming. We zijn dus nog op zoek naar een alternatief voor 
die vakken. En we zoeken nog een comwet en een socioloog. En voor recht ga ik morgen 
naar de aula om het even uit te leggen want VRG heeft dat mooi afgerond ondertussen wat 
ideaal is. 
Feest: Ik heb nog data voor de recup 24 april en 9 mei.  
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Frauke: Dan kunnen we het eens bekijken dat een van die twee de peetoudercantus kan zijn 
en de ander een gewone cantus. Gewoon gevaarlijk dat met die eerstejaars we dat 
misschien niet gevuld gaan krijgen. Hou ze onder optie en dan kunnen we wel nog gewoon 
twee cantussen doen. We bekijken nog de concrete invulling. 
Stien: Leg de negende vast en de andere in optie. 
EJW: We hadden nog wat activiteiten. We gaan geen quiz doen maar een film kijken. Voor 
de cantus hadden we een zaaltje bij 't archief maar dat was wat louche. Dan dachten we de 
BBQ te doen maar die viel samen met de BBQ van Jaarswerking wat niet goed is. 
Frauke: Goed, hou de datum voor de cantus wat anders en dan kunnen we is zien naar de 
begroting. 
Promcom: Geen update, vul je forms in! 
Cultuur: Reis was leuk, evaluatieform staat online. Er komt overmorgen een post met de 
foto's waarin we ook onze partners bedanken. De wafels zijn aangekocht maar daar was een 
problemen dat we nog is bekijken. Upperdare werd ook geregeld. 
Ferre: Waarom doen we dat met een maatschappij? 
Frauke: Dat is zo gegroeid vanuit vorig lustrum. 
Stien: Daarnaast hebben die ook kennis die wij niet hebben wat het regelen allemaal 
makkelijker maakt. 
Arne: Ik zou ook wel kijken om het naar volgende jaren terug zelf te doen, daar spaar je echt 
geld mee uit. Zeker als je niet met het vliegtuig gaat. 
Helen: Ik heb het mezelf ook al afgevraagd maar qua continuïteit is dat niet altijd haalbaar, 
soms is cultuur een groep van twee mensen en dan is dat echt onhaalbaar om een reis te 
organiseren. Los daarvan is de veiligheid dan niet voor alle 50 deelnemers die meegaan ben 
jij de eindverantwoordelijke. 
Viënna: Je zei dat we met yesstrips samenwerken om de vliegtickets makkelijker te maken, 
maar dat is toch niet gebeurd. 
Frauke: Ja, nee zo bedoelde ik het niet. Dat was het plan maar dat viel duurder uit en van 
vorig jaar hadden we wel gewoon goede ervaringen. 
Internationaal: We zijn in gesprek met VTK en LBK voor de events, ze zijn heel ambetant ze 
weten niet wat ze willen dus het gaat nog even duren. 
  
Varia 

Foto's Kaffee 
PAARS 
Frauke: PAARS wil na deze week ergens samenzitten over de ideeën van de kringen. 
Als er mensen die daar ook nog iets voor willen doen let us know en dan voeg ik je 
toe! 
  
Levensloop 
Viënna: We waren aan het aanschuiven voor het vliegtuig en mensen Levensloop 
Leuven stonden achter ons en die vroegen zich af of wij mee wilden komen lopen. Hun 
vraag is of we met 24urenloop misschien één event kunnen maken, ze zijn er echt 
enthousiast over. 
Ferre: Ik wilde nog een mail sturen over het aanpassen rond de reglementen van 
24urenloop, ik zal dat erbij zetten en ik denk dat dat zeker wel kan. Is een mooi 
initiatief en als zij open staan voor het partnerschap kan dat heel boeiend zijn. 
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Werchter 
Stien: Ik heb nog een mailtje gekregen van de meid van Werchter Boutique, het is nog 
20 man, berichtje volgt in de whatsapp. Als je aanduidt dat je komt is dat wel bindend 
want anders kunnen het niet vastleggen. Het valt 17 juni. 
  

Uitnodigingen 
LOKO AV 
Plan Sjarel OKeR 

 


